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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR BANDEROVO 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/08-19/3 
URBROJ:  2170/01-09-10-09-1 
Rijeka,  19.10.2009. 
                                    

   
 

ZAPISNIK 
SA 48. SJEDNICE VMO BANDEROVO 

 
48. sjednica VMO Banderovo održana je 19.10.2009. (ponedjeljak) s početkom u 18.00 sati u 
prostorijama MO Banderovo, Rudolfa Tomšića 15. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Anton Blažeković, predsjednik VMO, 
- Elvis Šutalo, zamjenik predsjednika VMO, 
- Goran Crnković, član VMO 
- Melita Križanović, članica VMO, 
- Salih Bačinović, član VMO 
- ðulijana Desanti, tajnica MO  
  
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Reneo Marot, član VMO 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 
1. Usvajanje zapisnika sa 47. sjednice VMO Banderovo 
2. Komunalni prioriteti za 2010. godinu 
3. Komunalna problematika 
4. Razno 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1 
 
S obzirom da članovi Vijeća MO nisu imali primjedbi na Zapisnik sa 47. sjednice VMO, Vijeće MO 
jednoglasno je usvojilo Zapisnik sa 47. sjednice VMO od 28.09.2009. godine. 
 
AD 2 
 
Tajnica MO Banderovo, izvijestila je vijećnike o pristiglim obrañenim materijalima s tablicama u 
kojoj su prikazani svi prijedlozi MO vezano za komunalne prioritete za 2010. godinu. Uz svaku 
stavku ispisana je i procjena iznosa sredstava potrebnih za realizaciju. Raspravljalo se o sanaciji 
zida u Kresnikovoj ulici kod kbr. 19/1, da se izvide mogućnosti izvedbe i da li je moguće smanjiti 
sredstva te da se ispita zbog čega nije to prije sve izvedeno obzirom da bi ovo bila već treća 
sanacija. Nadalje, obzirom da je u ulici Uspona Ladislava Tomee rasvjeta postavljena predloženo 
je da se ta sredstva u iznosu od 3.000,00 kn preusmjere na ureñenje otoka na raskrsnici ulica dr. 
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Frane Kresnika, Obitelji Duiz i Braće Branchette. U tom iznosu da se uredi i ozeleni prostor 
bodljikavim zimzelenim grmljem. U vezi prijedloga prioriteta  postavljanja žutog treptajućeg svjetla 
kod OŠ-SE Gelsi u Vukovarskoj ulici kod kbr. 27, a za to su predviñena sredstva u iznosu od 
140.000,00 kn, mjesni odbor ne raspolaže sa tolikim financijskim sredstvima,  a obzirom da se radi 
o županijskoj cesti treba se izvidjeti mogućnost da se taj projekt financira iz drugih sredstava jer on 
je za zaštitu djece i zajednice veoma važan, bitan i hitan da se riješi. Dostaviti hitan dopis ŽUC-u 
vezano za rješavanje ovog dugogodišnjeg problema.  
Kako Mjesni odbor raspolaže sa svega 91.000,00 kn sredstava prioriteta koji se izdvajaju iz 
prikupljene komunalne naknade i da se mogu trošiti isključivo za namjene za koje se sukladno 
Zakonu o komunalnom gospodarstvu troši komunalna naknada i da su namijenjena za manje 
zahvate komunalnog održavanja ureñenja i opremanja donijet je slijedeći 
 
      Zaključak 

• Komunalni prioriteti za 2010. godinu Mjesnog odbora Banderovo: 
 

1. Ureñenje zelene površine na otoku raskrsnice ulice dr. F. Kresnika, Braće Branchetta 
i Obitelji Duiz u iznosu od 3.000,00 kn 

2. Postava rukohvata na stubama koje spajaju ulicu Rudolfa Tomšića i ulicu Corrada 
Ilijassicha u iznosu od 8.000,00 kn 

3. Sanacija pokosa u ulici dr. Frane Kresnika kod kbr. 19/1 u iznosu od 50.000,00 kn 
4. Sanacija potpornog zida u Vukovarskoj ulici kod kbr. 37 u iznosu od 30.000,00 kn 

 
 
AD 3  -  KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
 

- Salih Bačinović, član VMO osvrnuo se na probleme u ulici Rudolfa Tomšića kod kbr. 62/2 
na potporni zid. Potrebno je sanirati dio zida te cestu, jer prilikom obilnih kiša moguća su 
veća oštećenja, a postoji mogućnosti odronjavanja te se taj problem mora u što kraćem 
razdoblju riješiti. Dogovoreno je da će gosp. Salih Bačinović i tajnica MO izaći na teren te 
slikati i o tome obavijestiti nadležne odjele. 

- U ulici Braće Branchetta kod ulaza u BIŠ ostavljeno je neregistrirano crveno vozilo marke 
Jugo 45, te je potrebno obavijestiti komunalnog redara da vozilo uklone. 

 
AD 4   -  RAZNO 
 
Predsjednik VMO Anton Blažeković i zamjenik VMO Elvis Šutalo bili su na prijemu u srijedu 14. 
listopada kod Gradonačelnika Vojka Obersnela. Tom prilikom Gradonačelni je razgovarao sa 
predsjednicima vijeća kojima u listopadu ističe mandat. Pokrenuo je inicijativu i predložio im da se 
prolongira mandat vijećnika do svibnja mjeseca iduće godine, a s ciljem kvalitetnije vlasti, 
objedinjavanjem izbora sa ostalim mjesnim odborima. Na taj način mjesna samouprava postala bi 
efikasnija, uštedio bi se proračunski novac, a i odaziv i izlazak grañana na izbore bio bi veći što je 
u interesu Grada i Vijeća mjesnog odbora.  
Nakon kraće rasprave o iznesenom prijedlogu Vijećnici mjesnog odbora izjasnili su se kako 
slijedi:  
 
U potpunosti suglasni sa prijedlogom Gradonačelnik o produženju mandata VMO do 
svibnja 2010. godine: 
1. Anton Blažeković, predsjednik VMO 
2. Elvis Šutalo, zamjenik predsjednika VMO 
3. Sahlih Bačinović, član VMO 
 
Protiv prijedloga o produženju mandata za VMO Banderovo: 
1. Melita Križanović, član VMO 
2. Goran Crnković, član VMO 
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Anton Blažeković razgovarat će sa članom VMO Reneom Marotom (koji nije nazočan na 
sjednici) i obavijestiti ga o iznijetom prijedlogu Gradonačelnika, te tražiti pismenu izjavu – 
očitovanje od gosp. Marota o istome. 
 
Tajnica MO pismeno će izvijestiti Gradonačelnika i Odjel gradske samouprave i uprave – 
Direkciju mjesne samouprave o odluci Vijeća mjesnog odbora Banderovo. 

 
 

 
Sjednica je završila u 19 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu                           Predsjednik VMO Banderovo: 
                      tajnica MO: 
 
                  ðulijana Desanti                                                             Anton Blažeković 
   


